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26. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 19. 09. 2022  

 

 

 

MUDr. Čeplíková: 

Ja mám jednu interpeláciu, tá sa týka dočasných dopravných značiek. Vieme, že nám 

uľahčovali dopravu, keď boli vo výstavbe kruhové objazdy a teraz jak sa otvorili, tak tieto 

dopravné značky nám špatia chodníky, sú pohodené po trávnatých plochách a ja si myslím, že 

je to škoda, však rozmýšľame o ďalšej rekonštrukcii kruhových objazdov a myslím, žeby 

pomohli pri dopravných situáciách.  

 

PhDr. Čižmár: 

V prípade dočasného značenia je zatiaľ zložené na miestach, kde ešte bude mať svoje 

opodstatnenie, pretože v určený deň po dohode s dodávateľom, resp. zhotoviteľom, sa bude 

realizovať aj dopravné značenie a v tom čase na niekoľko hodín bude doprava presmerovaná 

podľa pôvodného variantu. Takže bude opätovne využité, ale zdôrazňujem, bude to len na 

krátky čas a len pre účely vyznačenia, dopravného označenia na ceste. 

 


